
Протокол № 22

засідання постійної комісії ради з питань депутатської етики, законності,
правопорядку, прав людини, розвитку громади та контролю за дотриманням
Регламенту ради.

від «22» вересня 2021 р.
ПРИСУТНІ:
Голова постійної комісії В.Дзерин
Секретар постійної комісії М.Тяжкун
Члени комісії: О.Дьорка.
Відсутні: О.Пилипців, А.Паутинка.

Запрошені: А.Швацький- начальник управління правового забезпечення,
Т.Перхун- менеджер з питань регіонального розвитку КП «Інститут міста»,
М.Ваврин- полковник міліції у відставці, заступник голови ветеранської
організації «Асоціація ветеранів МВС України», член президії Ради ветеранів
м. Дрогобича, Г.Костик-спеціаліст,юрисконсульт відділу претензійно-позовної
роботи управління правового забезпечення виконкому ДМР.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:
1.Про внесення змін у положення про організаційний відділ та

затвердження положення про відділ організаційного забезпечення роботи
керівника та старост виконавчого комітету Дрогобицької міської ради.

2.Про затвердження нової редакції Статуту Дрогобицької міської
територіальної громади.

3.Заслухати заяву п.М.Ваврина.
4.Про затвердження Стратегії сталого розвитку Дрогобицької

територіальної громади до 2030р.
5.Про прийняття звернення щодо тарифів на енергоносії.
6.Про прийняття звернення щодо вживання заходів для покращення

соціального стану людей пенсійного віку.

1.Слухали: Про внесення змін у положення про організаційний відділ та
затвердження положення про відділ організаційного забезпечення роботи
керівника та старост виконавчого комітету Дрогобицької міської ради.
Доповідач: Г.Костик-спеціаліст,юрисконсульт відділу претензійно-позовної
роботи управління правового забезпечення виконкому ДМР.
Голосували:
«за»- 3
Вирішили: рекомендувати раді.



2. Слухали: Про затвердження нової редакції Статуту Дрогобицької
міської територіальної громади.
Доповідач: Г.Костик-спеціаліст,юрисконсульт відділу претензійно-позовної
роботи управління правового забезпечення виконкому ДМР.
Голосували:
«ЗА»-3
Вирішили:підтримати зміни окрім пункту де йдеться про петиції. Пропозиція
збільшити кількість голосів до 100.

3.Слухали: заяву п.М.Ваврина.
Доповідач:М.Ваврин- полковник міліції у відставці, заступник голови
ветеранської організації «Асоціація ветеранів МВС України», член президії
Ради ветеранів м. Дрогобича.
Виступив: А.Швацький- начальник управління правового забезпечення
Вирішили: 1.внести в регламент зміни згідно з рішенням суду.
2.Опублікувати рішення суду.
Заслухали інформацію М.Ваврина.Приняли до уваги.

4.Слухали: Про затвердження Стратегії сталого розвитку Дрогобицької
територіальної громади до 2030р.
Доповідач: Т.Перхун- менеджер з питань регіонального розвитку КП
«Інститут міста».
Голосували:
«за»- 3
Вирішили: рекомендувати раді.

5.Слухали: Про прийняття звернення щодо тарифів на енергоносії.
Доповідач: А.Швацький- начальник управління правового забезпечення.
Голосували:
«за»- 3
Вирішили: рекомендувати раді.

6.Слухали: Про прийняття звернення щодо вживання заходів для
покращення соціального стану людей пенсійного віку рекомендувати раді.
Доповідач: А.Швацький- начальник управління правового забезпечення,
Голосували:
«за»- 3
Вирішили:рекомендувати раді.

Голова комісії В.Дзерин

Секретар М.Тяжкун


